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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till justitieminister Gunnar Strömmer (M)

2024/25:277 Utbyggnad av anstaltsplatser i Sverige 

Det behövs fler fängelseplatser i Sverige – de som finns i dag är alltför få. Det 
finns kommuner med anstalter i dag som är beredda att bygga ut. Kalmar är ett 
exempel på en kommun med anstalt, men också med byggklar mark. Andra 
kommuner, som i dag inte har en anstalt, har byggklar mark för nya anstalter. 
Exempel på sådana kommuner är Munkfors och Hagfors.

De nya fängelseplatserna och de nya jobb platserna innebär borde kunna hamna 
i Sverige. Arbetslösheten gör att det finns många som med rätt utbildning skulle 
kunna ta jobben i Sverige.

I stället utreder regeringen hur de kan få tag på platser utomlands. Regeringen 
vill köpa fängelseplatser i andra länder. Det låter redan på planeringsstadiet 
dyrt, krångligt och ineffektivt.

Med anledning av detta vill jag fråga justitieminister Gunnar Strömmer:

 

1. På vilket sätt underlättar ministern och regeringen processen för fler 
anstaltsplatser i Sverige?

2. Kommer de kommuner som har byggklar mark att få ett erbjudande om 
att det etableras en ny eller utökad anstalt i deras kommun?

………………………………………

Lars Isacsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-12-12
Besvaras senast
2025-01-17
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


